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Usvajanje Zapisnika sa XX. sjednice Općinskog vijeća 



 
OPĆINSKO VIJEĆE 

KLASA:021-05/19-01/02 

URBROJ:2170-03-19-01-1 

 

Z A P I S N I K 
sa XX. sjednice Općinskog vijeća 

Općine Ĉavle odrţane 21.veljaĉe 2019.godine 
 

 

 

 Sjednica se odrţava u  prostorijama Općine Ĉavle – OPĆINSKA VIJEĆNICA, sa 

poĉetkom u 19,00 sati, a predsjedava joj predsjednik Općinskog vijeća Općine Ĉavle 

NORBERT MAVRINAC. 

 Prisutni:NORBERT MAVRINAC,RAJNA BROZNIĆ, DUŠKO MIĈETIĆ, 

ALJOŠA ŢEŢELIĆ,ALEN KNEŢEVIĆ, MIRKO VUKELIĆ, GORAN MAVRINAC, 

MARIJANA KOŠĈIĆ, STANISLAV ŢEŢELIĆ,EDO ŢEŢELIĆ,MARIJANA 

MAVRINAC,MARKO SOBOTINĈIĆ. 

Ostali prisutni: DEJAN LJUBOBRATOVIĆ. 

 Predsjedatelj utvrĊuje da sjednici prisustvuje 12 vijećnika pa će sve donijete odluke 

biti punovaljane. 

 U nastavku predsjedatelj ĉita prijedlog dnevnog reda te utvrĊuje da je jednoglasno 

usvojen slijedeći 

 

 

D n e v n i  r e d: 

 

1.Usvajanje Zapisnika sa XIX.sjednice Općinskog vijeća 

2.Donošenje Odluke o izradi VI.izmjena i dopuna Prostornog plana ureĊenja Općine Ĉavle 

3. Donošenje Odluke o izradi VII.izmjena i dopuna Prostornog plana ureĊenja Općine Ĉavle 

 

 

 AKTUALNI SAT 
 

EDO ŢEŢELIĆ:1.Da li se u starom dijelu Hrastenica moţe postaviti prometno ogledalo 

zbog loše preglednosti? 

 2.Zaštitna ograda za krov boćarske dvorane sa vanjskim stepeništem je oštećena 

tako da svatko  kada to poţeli moţe se popeti  na krov dvorane što je vrlo opasno.Da nli 

se te moţe riještiti?Isto tako na ulaznoj cesti za boćarsku dvoranu oštećena je šahta, pa i 

to predstavlja opasnost za oštećenja auta. 
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Dejan Ljubobratović(odgovor):1.Uobiĉajeno je da se iz privatnih dvorišta na ulazu mu 

prometnicu ne postavljaju prometna ogledala, osim ako se ne radi o većem broju 

objakata.Kada se radi o javnim površinama onda to redovite ĉinimo.Poslat ćemo komunalnog 

redara da to ispita pa ukoliko za to postoje opravdani razlozi nema razloga da se isti ne riješe. 

 2.Poslat ćemo komunalnog redara da po oba pitanja izvrši oĉevid i hitno pristupi 

uklanjanju nedostataka koje ste naveli. 

 

MARIJANA KOŠĈIĆ:1.Da li općina što ĉini u realizaciji usklaĊenja katastarske 

izmjere sa stvarnim stanjem. 

 2.Kakva je situacija za nastavak izgradnje kanalizacije na podruĉju Općine 

Ĉavle? 

Dejan Ljubobratović(odgovor):1.Ove godine sigurno Općina Ĉavle neće krenuti u uslaĊivanje 

katastarske izmjere zbog sredstava koje je za to potrebno odvojiti.Moram napomenuti da sama 

katastastarska izmjena ukoliko se ista ne uskladi sa geodetskom ne znaĉi puno i to je cjelovit 

postupak ĉije rješenje nije toliko jednostavno a niti jeftino.Za sada nismo u prilici da se u 

takav postupak krene bez financijske podrške ostalih. 

 2.Sa nastavkom izgradnje kanalizacije za oĉekivati je da će se nastaviti tijekom ove 

godine.Ima dosta problema vezanih uz rješavanje imovinsko pravnih odnosa za ishodovanje 

potrebnih dozvola ali to je sada pri kraju. 

 

MARIJANA MAVRINAC:1.Kada će se sanirati oštećenja na djeĉjem igralištu u 

Zastenicama? 

 2.Iz kojeg razloga je u proraĉunu Općine Ĉavle osigurano i planirano za srpsku 

nacionalnu manjinu više sredstava u odnosu na albansku i bošnjaĉku? 

Dejan Ljubobratović(odgovor):1.Sa sanacijom oštećenja na djeĉjem igralištu u Zastenicama 

smo upravo krenuli , tako da je naruĉen dio nove opreme koji je u meĊuvremenu istrunuo. 

 2.Na ovo pitanje ćemo vam dati pismeni odgovor sa obrazloţenjem. 

 

GORAN MAVRINAC:1.Projekt „Putovima Frankopana“ ukupne je vrijednosti 64 

milijuna kuna od kojih je 47 milijuna bespovratnih sredstava.U momentu kada je već i 

široj javnosti jasno da će nam rodni Grad Rijeka u nadolazećoj godini podbaciti sa 

realizacijom projekata vezanih uz dobivenu titulu Europske prijestolnice kulture ne 

mogu biti optimistiĉan da se ista reţija neće dogoditi i sa projektom „Putovima 

Frankopana“ kojeg smo kao Općina zajedno sa udrugama u kulturi Općine Ĉavle 

dionik.Središnja agencija za financiranje i ugovaranje europskih projekata produţila je 

dodatno u dva navrata rok za realizaciju izvedbene faze projekta no upravni odjel PGŢ 

zajedno sa odjelom za kulturu i njezinim sada smijenjenim proĉelnikom Valerijem 

Jurešićem nije ispoštovao zadani rok.Upravni odjel PGŢ još uvijek nije raspisao javni 

natjeĉaj obzirom da projektna dokumentacija koja se tiĉe provoĊenja samog izvedbenog 

dijela nije pripremljena do dan danas, dakle ukoliko nešto ne uĉinimo kao jedinica 

lokalne samouprave koja je dionik spomenutog projekta, izgubit ćemo sredstva i nećemo 

uspjeti realizirati predviĊene sadrţaje u juţnoj kuli Kaštela Grobnik do listopada 

tekuće godine zbog ĉega će na koncu netko morati odgovarati.Osobno sam u projekt 

uloţio enormno puno vremena koje je na koncu urodilo dobivenim sredstvima te za isto 

nisam taţio nikakvu naknadu, stoga oĉekujem da se svi zajedno potrudimo da dobivena 

sredstva iskoristimo za planirane sadrţaje u juţnoj kuli Kaštela Grobnik.Oĉekujem od 

vas da se o istom oĉitujete i da zajedno pokušamo spasiti što se spasiti da. 

 2.Malo mi je neobiĉno da Odbor za statut Općinskog vijeća Općine Ĉavle zasjeda 

jedanput do dva puta godišnje.Naime radi se o najvaţnijem odboru jedinica lokalne 

samouprave koji mora biti saĉinjen sukladno zakonu od kompetentnih ĉlanova koji 
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prije svega razumiju materiju koja je dio materijala sjednica općinskih vijeća te shodno 

tome daju svoje mišljenje koje nije benovelentno u primjerice PGŢ,Gradu Rijeci i 

Saboru RH za razliku od Općine Ĉavle.Kada na sve to nadodamo da ĉlanovi Odbora za 

statut Općine Ĉavle kao i sijaset ostalih odbora Općinskog vijeća Općine Ĉavle koji se 

sastaju jedanput do dva puta godišnje iz proraĉuna Općine Ĉavle dobivaju naknadu za 

nerad na mjeseĉnoj razini tada postaje jasno da svjesno tolerirate i odobravate bez 

ikakvih sankcija takvo uhljebniĉko funkcioniranje radnih tijela općinskog vijeća, stoga 

vas predsjedniĉe vijeća molim za objašnjenje navedenog stanja koje dopuštate već 

mandat i pol, odnosno šesto godina unatrag? 

Dejan Ljubobratović(odgovor):1.Za realizaciju projekta „Putovima Frankopana“ što se tiĉe 

Općine Ĉavle uĉinjeno je sve što se od nas traţilo.Za daljnji nastavak realizacije prijekta 

zaduţene su neke druge institucije a razloge zbog kojeh je do zastoja došlo ne mogu 

komentirati niti suditi. 

Norbert Mavrinac(odgovor):2.Odbor za statut se sastaje sukladno Poslovniku o radu 

Općinskog vijeća a ukoliko sa takvim stanjem niste zadovoljni ovo vijeće je to koje sve uvjete 

i naĉine rad moţe izmijeniti kao i visine naknada. 

 

MIRKO VUKELIĆ:1.Kada se moţe oĉekivati da će poĉeti mještani dobivati raĉuna za 

komunalnu naknadu  i da li će na istima biti ukljuĉena i naknada za slivne vode 

Hrvatskih voda? 

Dejan Ljubobratović(odgovor):U meĊuvremenu je došlo do odreĊenih izmjena kako u odluci 

o komunalnoj naknadi tako i sa naĉinom vršenja obraĉuna naknade za slivne vode Hrvatskih 

voda.Ubuduće će raĉun biti objedinjen i sadrţavati će obiju vrstu naknada.Općina Ĉavle je za 

to morala uĉiniti dosta primjena  i sada moţemo reći da je sve spremno za poĉetak novog 

naĉina obraĉuna. 

 

Toĉka 1. 

Usvajanje Zapisnika sa XIX.sjednice Općinskog vijeća 

 

 Prijedlog Zapisnika vijećnicima je dostavljen uz materijal za sjednicu i u privitku je 

ovog Zapisnika. 

 Vijećnik Goran Mavrinac se prije usvajanja istog ispriĉava da nije dostavio svoje 

vijećniĉko pitanje u pisanom obliku pa moli da se ono po dostavi uvrsti u Zapisnik kao takav. 

 Predsjedatelj prihvaća takav prijedlog te daje Zapisnik na usvajanje. 

 Po izvršenom glasovanju dizanjem ruku, predsjedatelj utvrĊuje da je 

JEDNOGLASNO donijeta slijedeća 

 

O D L U K A 

 

 Usvaja se Zapisnik sa XIX.sjednice Općinskog vijeća Općine Ĉavle odrţane 

29.sijeĉnja 2019.godine. 

 

Toĉka 2. 

Donošenje Odluke o izradi VI.izmjena i dopuna 

Prostornog plana ureĊenja Općine Ĉavle 

 

 Prijedlog Odluke o izradi VI.izmjena i dopuna Prostornog plana ureĊenja Općine 

Ĉavle vijećnicima je dostavljena uz materijal za ovu sjednicu i u privitku je Zapisnika. 

 Uvodno dopunsko obrazloţenje daje Dejan Ljubobratović 
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PREDSJEDATELJ UTVRĐUJE DA NA SJEDNICU STIŢE SANDRA MOHORIĆ,PA 

SADA SJEDNICI PRISUSTVUJE 13 VIJEĆNIKA. 

 

 U nastavku predsjedatelj otvara raspravu za koju su se prijavili:GORAN 

MAVRINAC, MIRKO VUKELIĆ, EDO ŢEŢELIĆ, STANISLAV ŢEŢELIĆ, ALJOŠA 

ŢEŢELIĆ. 

 Nakon provedene rasprave, predsjedatelj daje prijedlog Odluke na usvajanje. 

 Po izvršenom glasovanju, dizanjem ruku, predsjedatelj utvrĊuje da je većinom 

glasova: 8 ZA, 5 SUZDRŢANIH, donijeta slijedeća 

 

O D L U K A 

 

 Donosi se Odluka o VI.izmjenama i dopunama Prostornog plana ureĊenja 

Općine Ĉavle. 

 

Toĉka 3. 

Donošenje Odluke o izradi VII.izmjena i dopuna 

Prostornog plana ureĊenja Općine Ĉavle 

 

 Prijedlog Odluke o izradi VII.izmjena i dopuna Prostornog plana ureĊenja Općine 

Ĉavle vijećnicima je dostavljena uz materijal za ovu sjednicu i u privitku je Zapisnika. 

 Uvodno dopunsko obrazloţenje daje Dejan Ljubobratović. 

 U nastavku predsjedatelj otvara raspravu za koju su se prijavili:STANISLAV 

ŢEŢELIĆ, GORAN MAVRINAC, RUJAN BROZNIĆ, MARKO SOBOTINĈIĆ. 

 o izvršenom glasovanju, dizanjem ruku, predsjedatelj utvrĊuje da je JEDNOGLASNO 

donijeta slijedeća 

 

O D L U K A 

 

 Donosi se Odluka o VII.izmjenama i dopunama Prostornog plana ureĊenja 

Općine Ĉavle. 

 

 

 

 ZAVRŠENO U 20,00 SATI. 

 

 

 BILJEŢIO:      PREDSJEDNIK: 

   Doris Miculinić      Norbert Mavrinac 

 

 

 

 



Temeljem odredbe članka 19.Statuta Općine Čavle (Službene novine 
PGŽ br. 20/14, 26/14, 27/15, 12/18 i 41/18), Općinsko vijeće Općine 
Čavle na sjednici održanoj 21. ožujka 2019. godine donosi 

 
 
 

 
 
 
 

O D L U K U 

 
 
 
 

usvaja se zapisnik sa 20. sjednice Općinskog vijeća  

održane 21.02.2019. 

 
 
 
 
 
 Predsjednik: 
 Norbert Mavrinac, v.r. 
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